
Rada Gminy Raszyn 
Radni - Sesja 

Protokół nr 49 

XLIX Sesja w dniu 22 listopada 2021  
Obrady rozpoczęto 22 listopada 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 19:58 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Jarosław Aranowski 
2. Marek Bańburski 
3. Krzysztof Będkowski 
4. Andrzej Górecki 
5. Janusz Hoffman 
6. Grzegorz Janiszewski 
7. Henryka Koper 
8. Ireneusz Koper 
9. Ryszard Kowalczyk 
10. Elżbieta Kuczara 
11. Agata Kuran-Kalata 
12. Dariusz Marcinkowski 
13. Anna Matracka 
14. Rafał Olesiński 
15. Sławomir Ostrzyżek 
16. Tadeusz Pawlikowski 
17. Teresa Senderowska 
18. Beata Sulima-Markowska  
19. Ewa Surmacz 
20. Wiesław Szustak 
21. Andrzej Zawistowski 

1. Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Raszyn Dariusz Marcinkowski otworzył obrady XLIX sesji witając 
wszystkie osoby uczestniczące w posiedzeniu.  

2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy Raszyn poprosił radnych o potwierdzenie obecności 
w programie E-sesja a następnie stwierdził quorum. Ze względu na problemy techniczne 
obecność radnego Grzegorza Janiszewskiego potwierdził pracownik Biura Rady. 
Przewodniczący rady poinformował, że sesja została zwołana na wniosek 10 radnych. 



 

 
 
Radna B. Sulima-Markowska zwróciła się do pozostałych radnych, którzy byli 
wnioskodawcami sesji o zdjęcie punktów od 3 do 13 z porządku obrad ze względu na to, że 
podjęto je na poprzedniej sesji.  

Radny A. Górecki poprosił o wyjaśnienie korelacji pomiędzy dwoma poprzednimi sesjami, z 
których jedna się nie odbyła ze względu na brak quorum. A ta sesja jest z takim samym 
porządkiem obrad jak ostatnia sesja. 

Radca prawny Hanna Karpińska-Karolak wyjaśniła, że sesja z dnia 18 listopada nie odbyła się 
ze względu na brak quorum i zgodnie ze Statutem Gminy Raszyn Przewodniczący Rady 
zamknął obrad wyznaczając nowy termin sesji z tym samym porządkiem obrad. 

Przewodniczący Rady zapytał każdego z wnioskodawców sesji o zgodę na realizację wniosku 
radnej B. Sulimy-Markowskiej. Wszyscy obecni na sesji wnioskodawcy wyrazili zgodę. 
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek. 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktów od 3 do 13. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Andrzej Górecki, Janusz Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, 
Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz 
Pawlikowski, Beata Sulima-Markowska , Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jarosław Aranowski, Krzysztof Będkowski 
NIEOBECNI (6) 
Marek Bańburski, Henryka Koper, Elżbieta Kuczara, Agata Kuran-Kalata, Teresa Senderowska, 
Ewa Surmacz 
 
Przewodniczący Rady poprosił radnych o potwierdzenie obecności na sesji ze względu na 
przybycie radnej E. Surmacz. 
 
3. Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do 
obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy w 2022 roku. (punkt zdjęto z porządku 
obrad) 
 
4. Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjętej za podstawę 
obliczenia podatku leśnego na obszarze gminy w 2022 roku. (punkt zdjęto z porządku 
obrad) 
 
5. Uchwała w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Warszawie. (punkt zdjęto z porządku obrad) 



6. Uchwała w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Raszyn, branych 
pod uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, określenia liczby punktów za 
każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. (punkt zdjęto 
z porządku obrad) 
 
7. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie Gminy Raszyn. (punkt 
zdjęto z porządku obrad) 
 
8. Uchwała w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie na rzecz Gminy Raszyn 
nieruchomości położonej w miejscowości Dawidy Bankowe. (punkt zdjęto z porządku 
obrad) 
 
9. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Raszyn (punkt zdjęto z 
porządku obrad) 
 
10. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Raszyn (punkt zdjęto 
z porządku obrad) 
 
11. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie zmiany trasy linii wewnętrznej R2 
od początku roku 2022 (punkt zdjęto z porządku obrad) 
 
12. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie pozostawienia palcu zabaw przy ul. 
Jesiennej w Raszynie w obecnej lokalizacji (punkt zdjęto z porządku obrad) 
 
13. Uchwała w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Raszyn przeprowadzenia 
kontroli w zakresie legalności sprawowania mandatów radnych (punkt zdjęto z porządku 
obrad) 
 
14. Uchwała w sprawie przyjęcia Programu „Karta Mieszkańca Gminy Raszyn”. 

Radny A. Zawistowski przedstawił projekt uchwały wskazując na potrzebę wprowadzenia 
takiego programu. Zaznaczył, że prowadzenie Karty Mieszkańca przyczyniłoby się do 
zwiększenia liczby zameldowanych mieszkańców co prowadzi do zwiększenia wpływów 
podatkowych do budżetu. Wymienił korzyści jakie płyną dla mieszkańców z przedmiotowego 
programu. Poprosił o uzupełnienie w uzasadnieniu zdania o bezpłatnych przejazdach 
autobusowych sformułowaniem „oraz Powiat Pruszkowski w zakresie linii obejmujących 
Gminę Raszyn”.  

Radny A. Górecki podkreślił korzyści z wprowadzenia programu jakami byłoby zwiększenie 
wpływów do budżetu, większa integracja społeczności gminy. Przypomniał, że siedem lat 
temu wnioskował o wprowadzenie takiego programu. Wspomniał, że wszystkie okoliczne 
gminy maja wprowadzony podobny program.  

Radny R. Kowalczyk zapytał czy projekt uchwały był omawiany przez komisję. Otrzymał 
odpowiedź, że nie był. Następnie złożył wniosek o skierowanie projektu uchwały do prac w 
komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Profilaktyki. 



Przewodniczący Rady poprosił o wycofanie wniosku aby Rada mogła przedyskutować temat.  

Radna B. Sulima-Markowska podkreśliła, że wprowadzenie programu zachęci mieszkańców 
do rozliczania podatku w Urzędzie Skarbowym w Pruszkowie co spowodowałoby zwiększenie 
wpływów do budżetu Gminy.  

Radny S. Ostrzyżek zaznaczył, że nie jest przeciw wprowadzeniu Karty Mieszkańca jednak nie 
jest aż tak optymistyczny co do korzyści dla Gminy. Powiedział, że nie wskazano skutków 
finansowych dla budżetu Gminy wprowadzenia programu.  

Radny J. Aranowski wyraził zdanie, że nawet jeśli niektóre firmy zgodzą się udzielać zniżek na 
zakupy posiadaczom Karty Mieszkańca to na pewno nie będą chciały dublować takich zniżek 
dla posiadaczy kart lojalnościowych do danej firmy. Uważa również, że program się nie 
zbilansuje. 

Radny A. Zawistowski przypomniał, że dwa miesiące wcześniej skierował maila do 
Przewodniczącego Rady z prośbą skierowanie omawianego projektu uchwały do komisji. 
Dodał, że mail był wysłany do wszystkich radnych więc wszyscy mieli czas na zapoznanie z 
projektem i wniesienie uwag co się nie stało. Następnie wskazał, że w Gminie Michałowice 
podobny program funkcjonuje od 3,5 roku więc można przypuszczać, że przynosi on korzyści. 

Wójt wyjaśnił, że elementem, który powoduje największy wzrost wpływów do budżetu 
gminy jest zwiększenie dochodów mieszkańców i prawidłowe odprowadzanie podatków. 
Wyraził zdanie, że wprowadzenie Karty Mieszkańca nie spowoduje zwiększenia 
odprowadzanych podatków od jednego mieszkańca. Może jedynie spowodować zwiększenie 
liczby mieszkańców rozliczających podatek. Powiedział, że ważne jest przygotowanie 
symulacji kosztów. W dalszej kolejności wyraził wątpliwość co do zapisu w paragrafie 7 gdzie 
wskazany jest dualizm wprowadzania zmian uchwałą i zarządzeniem gdzie niewskazano co 
ma być regulowane uchwałą a co zarządzeniem Wójta.  

Odbyła się dyskusja pomiędzy Wójtem a radnym A. Góreckim nad zasadnością 
wprowadzenia programu. 

Przewodniczący Rady wskazał, że projekt uchwały zawiera wiele nieścisłości i dlatego trzeba 
go doprecyzować w ramach prac w komisji. 

Radny J. Aranowski złożył wniosek o skierowanie projektu uchwały do prac w połączonej 
Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Profilaktyki i Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia 
Komunalnego oraz zakończenie dyskusji i przejście do głosowania. 

Radny A. Zawistowski zapytał radcy prawnego o to czy zgłoszony wniosek jest wnioskiem 
formalnym. 

Radca prawny odpowiedziała, że zgodnie ze Statutem Gminy Raszyn jest to wniosek 
formalny. 

 



Przewodniczący Rady poprosił radnych o potwierdzenie obecności. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o skierowanie projektu uchwały do prac w połączonej Komisji Zdrowia, Spraw 
Społecznych i Profilaktyki i Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego oraz 
zakończenie dyskusji i przejście do głosowania. .  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Janusz Hoffman, Henryka Koper, 
Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, 
Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Ewa Surmacz 
PRZECIW (4) 
Elżbieta Kuczara, Beata Sulima-Markowska , Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Andrzej Górecki, Grzegorz Janiszewski, Teresa Senderowska 
NIEOBECNI (1) 
Agata Kuran-Kalata 
 

15. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały nr LV/508/2018 RADY GMINY RASZYN z dnia 30 
lipca 2018r. w sprawie dopłat do cen biletów za usługi przewozowe środkami lokalnego 
transportu zbiorowego organizowanego przez m. st. Warszawa oraz zgody na zawarcie 
porozumienia w sprawie tych dopłat z m. st. Warszawą. 

Radny A. Zawistowski złożył wniosek o skierowanie projektu uchwały do prac w połączonej 
Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Profilaktyki i Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia 
Komunalnego.  

Głosowano w sprawie: 
Wniosek skierowanie projektu uchwały do prac w połączonej Komisji Zdrowia, Spraw 
Społecznych i Profilaktyki i Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz Hoffman, Henryka Koper, 
Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta Kuczara, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, 
Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , Ewa 
Surmacz, Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski 
PRZECIW (2) 
Jarosław Aranowski, Tadeusz Pawlikowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Grzegorz Janiszewski 
NIEOBECNI (1) 
Agata Kuran-Kalata 
 



 
Radny A. Górecki złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji punktu 
dotyczącego informacji na temat linii autobusowej nr 61, 62 oraz R2. 

Przewodniczący Rady zaproponował aby ten temat omówić w punkcie „sprawy różne” bez 
zmiany porządku obrad. 

Radny A. Górecki poprosił o poddanie pod głosowanie jego wniosku. 

Przewodniczący Rady zapytał wszystkich wnioskodawców o zgodę na zmianę porządku 
obrad. Wszyscy wnioskodawcy wyrazili zgodę. 

Wójt przypomniał, że na ten temat jest zaplanowane posiedzenie Komisji Rolnictwa, 
Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego, na które są zaproszeni przedstawiciele związku 
powiatów. 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego informacji na temat linii 
autobusowej nr 61, 62 oraz R2.  
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Andrzej Górecki, Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Elżbieta Kuczara, Rafał Olesiński, 
Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski 
PRZECIW (11) 
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Janusz Hoffman, Ireneusz Koper, 
Ryszard Kowalczyk, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz 
Pawlikowski, Ewa Surmacz 
NIEOBECNI (1) 
Agata Kuran-Kalata 
Uchwała nie została podjęta. 

16. Uchwała w sprawie likwidacji Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Współpracy z 
Organizacjami Pozarządowymi Rady Gminy Raszyn. 

Radny A. Zawistowski na wstępie zaznaczył, że celem zlikwidowania Komisji Kultury, 
Fizycznej, Sportu i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi jest usprawnienie pracy Rady 
Gmin Raszyn, która nie funkcjonuje dobrze. Wskazał, że komisje nie mają określonego 
przedmiotu działania a zgodnie z prawem powinno zostać to ustalone odrębną uchwałą. 
Dodatkowo nawiązał do kwestii finansowej. Poinformował, że w Radzie Gminy Raszyn jest aż 
6 komisji a Komisja Kultury, Fizycznej, Sportu i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 
obradowała tylko  kilka razy od początku kadencji. Wskazał, że utrzymanie Komisji 
kosztowało aż 200 000 zł od początku kadencji. Następnie przedstawił liczbę posiedzeń 
każdej komisji. 

Radny J. Aranowski sprostował, że on jako Wiceprzewodniczący Rady nie otrzymuje diety za 
przewodniczenie Komisji oraz liczba komisji jest na pewno większa bo odbyły się jeszcze 3 
jego komisje w połączeniu z inną komisją.  



Radna T. Senderowska podkreśliła, że liczba posiedzeń nie świadczy o ilości włożonej pracy. 
Wyraziła zdanie, że sytuacja finansowana Gminy nie jest dobra w czasach pandemii więc 
trzeba mieć to na uwadze ograniczanie kosztów utrzymania Rady Gminy.  

Radny A. Górecki namawiał Przewodniczącego Komisji Kultury, fizycznej, Sportu i Współpracy 
z Organizacjami Pozarządowymi Ireneusza Kopra złożenie wniosku o zlikwidowanie komisji.  

Odbyła się dyskusja pomiędzy radnym A. Góreckim a radnym J. Aranowskim na temat ilości 
pracy w komisjach. 

Radny I. Koper jako Przewodniczący Komisji Kultury, fizycznej, Sportu i Współpracy z 
Organizacjami Pozarządowymi wyjaśnił, że komisja nie spotykała się przez ponad rok 
ponieważ pandemia spowodowała, że instytucje sportowe nie funkcjonowały i nie chciał 
zwoływać fikcyjnych posiedzeń aby nie podnosić kosztów.  

Odbyła się dyskusja nad finansowaniem komisji i ich Przewodniczących. Padła propozycja aby 
zmniejszyć liczbę Wiceprzewodniczących Rady oraz zmian w uchwale w sprawie zasad 
przyznawania diet radnym. 

Radna T. Senderowska poprosiła Przewodniczącego Komisji Kultury, fizycznej, Sportu i 
Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi o krótkie przedstawienie jakimi sprawami 
zajmowała się Komisja. 

Przewodniczący Komisji Kultury, fizycznej, Sportu i Współpracy z Organizacjami 
Pozarządowymi miał problem z połączeniem. 

Przewodniczący Rady jako członek Komisji Kultury, fizycznej, Sportu i Współpracy z 
Organizacjami Pozarządowymi pokrótce przedstawił jakie działania w Gminie Raszyn są 
prowadzone  dziedzinie sportu.  

Radny T. Pawlikowski złożył wniosek o zakończenie dyskusji i przejście do głosowania. 

Przewodniczący Rady poprosił radnych o potwierdzenie obecności. 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek formalny o zakończenie dyskusji i przejście do głosowania.  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Janusz Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Ireneusz 
Koper, Ryszard Kowalczyk, Agata Kuran-Kalata, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, 
Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Ewa Surmacz 
PRZECIW (7) 
Krzysztof Będkowski, Henryka Koper, Elżbieta Kuczara, Rafał Olesiński, Beata Sulima-
Markowska , Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Andrzej Górecki, Teresa Senderowska 
 



 
 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie likwidacji Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Współpracy z Organizacjami 
Pozarządowymi Rady Gminy Raszyn. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Andrzej Górecki, Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Elżbieta Kuczara, Agata Kuran-Kalata, 
Rafał Olesiński, Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , Wiesław Szustak, Andrzej 
Zawistowski 
PRZECIW (11) 
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Janusz Hoffman, Ireneusz Koper, 
Ryszard Kowalczyk, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz 
Pawlikowski, Ewa Surmacz 
Uchwała nie została podjęta. 

 
17. Sprawy różne. 

Radny A. Zawistowski wrócił do tematu prac komisji. Zwrócił uwagę, że komisje nie 
przedstawiają sprawozdań ze swoich prac co jest wymogiem ustawowym dlatego poprosił 
aby Przewodniczący Komisji przekazali sprawozdania z ubiegłych lat. Następnie przedstawił 
czym zajmowała się Komisja Kultury Fizycznej, Sportu i Współpracy z Organizacjami 
Pozarządowymi. Przypomniał, że w trakcie opiniowania projektu uchwały w sprawie 
organizacji pozarządowych tylko on wniósł uwagi. W dalszej kolejności odniósł się do Wójta 
Gminy Raszyn zarzucając mu, że nie ma planu zwiększenia dochodów z podatków do 
budżetu gminy.  

Radna B. Sulima-Markowska zaprosiła wszystkich na Jarmark Bożonarodzeniowy, który 
będzie się odbywał naprzeciwko kościoła w Raszynie w dniu 5 grudnia. Podziękowała za 
współpracę CKR przy organizacji jarmarku. Na koniec poprosiła o informację od Wójta jak 
wzrośnie utrzymanie jednostek gminnych ze względu na  podwyżki cen energii. 

Radny A. Górecki przypomniał, że zaapelował publicznie do Przewodniczącego Rady o to aby 
zrezygnował z pełnionej funkcji. Następnie zapytał czy podziela wniosek radnego A. 
Zawistowskiego o przedstawienie sprawozdań z prac komisji za ubiegłe lata. Następnie 
zapytał radną E. Surmacz o petycję dotyczącą zmiany organizacji ruchu w ul. Piaskowej, która 
nie została przesłana do radnych. 

Na prośbę Przewodniczącego Rady pracownik Biura Rady poinformował, że petycja została 
przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz do wiadomości radnych. 

Radna T. Senderowska poprosiła radnych o ponowne rozważenie likwidacji Komisji Kultury 
Fizycznej, Sportu i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi. 



Przewodniczący Rady odpowiadając radnemu A. Góreckiemu podkreślił, że manipulowanie 
faktami ze strony radnego jest bardzo częste. Przypomniał również jak na jednej z sesji radny 
nazwał go kłamcą.  

Radny A. Górecki zarzucił Przewodniczącemu Rady, że jest hamulcem rozwoju Gminy Raszyn 
i nie szanuje radnych nie odpisując na pisma radnych. 

Przewodniczący Rady zaznaczył, że nie ma problemu jeśli chodzi o sprawozdania komisji z 
działalności. 

Radna T. Senderowska wyraziła zdanie, że ma uwagi do pracy Przewodniczącego Rady. 
Uważa, że nierówno traktuje radnych poprzez odbieranie głosu radny i zwoływanie sesji o 10 
rano. 

Radny A. Zawistowski wyraziła swoje uwagi do pracy Przewodniczącego Rady i organizacji 
pracy Rady. 

Radna B. Sulima-Markowska poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej aby przedstawił 
plan przebiegu posiedzenia komisji dotyczącej kontroli legalności mandatów radnych, która 
ma się odbyć 2 grudnia. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej R. Kowalczyk poinformował, że ustalił termin posiedzenia 
w porozumieniu z radcą prawnym, która będzie obecna. Na posiedzenie zaproszeni zostali 
składający zawiadomienie aby mieli możliwość się wypowiedzenia. Jako Przewodniczący 
Komisji poprosił Wójta o informację o miejscu zameldowania radnych a także poprosił 
Prezesa EkoRaszyn o informację na temat zużytej wody w miejscach zamieszkania radnych 
na trenie Gminy Raszyn. Termin kolejnych spotkań będzie ustalany z posiedzenia na 
posiedzenie. Dodał, że posiedzenie Komisji będzie w Sali konferencyjnej urzędu gminy i 
będzie transmitowana.  

Radny S. Ostrzyżek przypomniał chronologię zdarzeń związanych ze zwoływaniem sesji. 
Wyraził zdanie, że sesja z wniosku radnych opozycyjnych była zwołana wcześniej z powodu, 
że widomo było o chorobie jednego z radnych koalicyjnych. Wyraził zdanie, że włączenie do 
porządku obrad projektów uchwał przygotowanych przez Wójta było nieetyczne.  

Odbyła się dyskusja na temat pracy Rady. 

Radna E. Kuczara poruszyła temat Komisji doraźnej ds. powołania Młodzieżowej Rady Gminy 
Raszyn oraz Gminnej `Rady Seniorów. Jako Przewodnicząca Komisji poinformowała, że prace 
komisji w kwestii Gminnej Rady Seniorów rozpoczną się po wyborze nowych 
Przewodniczących Klubów Seniora. Dodatkowo poinformowała, że posiedzenia komisji będą 
odbywać się w trybie stacjonarnym z uwagi na środowisko seniorów, które nie jest obeznane 
z technologią informatyczną. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 19 grudnia planowane jest spotkanie 
świąteczne na rynku w Raszynie.  

18. Zamknięcie obrad. 
 



W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady. 
 

  

Przewodniczący 
Rada Gminy Raszyn 

  

 
Przygotował(a): Olga Kazubek 
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